
ZÁPISNICA č. 2 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Senci konanej dňa 9.februára 2023 o 16,30 hod v priestoroch 

útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, 903 01 Senec 

Prezencia: Tomáš Mókoš, Ivana Hofericová – prichod po druhom bode, Tomáš Medveď, Gabriela 

Szabová, Martina Petrušková, Juraj Chríbik, Jaroslav Homola, Ľudovít Szabo  

Hosť: Juraj Gubáni - viceprimátor 

Neprítomní – ospravedlnení: nikto 

Ukončenie:  20,15 hod 

 

Program :  

1. Privítanie a informácie predsedu komisie,  

2. Športovec roka mesta Senec 2022 – príprava, organizačné zabezpečenie akcie  –   termín 

konania akcie 15.2.2023. 

3. Dotácie na rok 2023  

4. Rôzne 

5. Záver  

Za : 7 

 

1. Dňa 9. februára 2023 o 16,30 hod. v priestoroch útvaru školstva a športu, Lichnerova 61, Senec 

zasadala Komisia športu pri MsZ v Senci. Prítomných privítal predseda Komisie športu pri MsZ 

v Senci PhDr. Tomáš Mókoš a zároveň ich oboznámil s programom zasadnutia.  

 Program zasadnutie komisie bol jednohlasne schválený. 

 

Predseda komisie ďalej informoval, že Gabriel Csémy dňom 30.1.2023 odstupuje z pozície člena 

Komisie športu pri MsZ zo súkromných dôvodom – o čom informoval predsedu komisie mailom  

dňa 30.1.2023. Na jeho miesto bude nominovaný nový člen komisie, ktorého však musí schváliť 

Mestské zastupiteľstvo v Senci. 

 

2. Športovec roka mesta Senec 2022 – predseda komisie športu pozval všetkých členov komisie na 

slávnostné vyhlásenie Športovca roka mesta Senec za rok 2022, ktoré sa bude konať 15.feburára 

2023 v priestoroch Labyrintu MsKS Senec o 18,00 hod. Následne odovzdal slovo tajomníčke 

komisie športu, ktorá informovala o príprave podujatia. Program bude rozdelený do troch blokov, 

medzi ktorými vystúpi ZUŠ so svojim programom.  Účasť potvrdili nasledovní hostia: olympionici 

Filip Polášek – tenis, Alex Longová – lukostreľba, Victor Ibara – tvár televízie Markíza a pozvanie 

tiež prijal poslanec BSK pá Juraj Jánošík.  Akciu moderuje Gregor Mareš. Pre ocenených a hostí 

bude po vyhodnotení pripravené malé občerstvenie.  

Doplnenie ocenenia  pre Luciu Debnárovú pripraviť darčekový kôš – dôvodom je dlhodobé 

dosahovanie výborných výsledkov na svetových a európskych podujatiach – 12 násobná 

majsterka sveta, 12 násobná majsterka Európy.  

Predseda komisie požiadal, aby v čo možno najkratšom termíne bola medializácia do Senčana 

a na druhý deň na sociálnych sieťach FB a Istagram mesta Senec. 

za: 7   

proti: 0 

zdržal sa: 0 

 

 

 



 

3. Dotácie na rok 2023 – hodnotenie členov a konečné rozdelenie 

Predseda komisie predložil materiál. Konštatoval nespokojnosť s hodnotením členov komisie, 

rovnako ako aj s kvalitou a úplnosťou predložených žiadostí. Do budúcna pristúpime k tomu, že 

bez pardonu sa nebudú akceptovať nekompletné žiadosti, je potrebné pripraviť stretnutie klubov, 

kde o tejto situácii budeme informovať štatutárov športových klubov. 

Homola - nebaví ho dohľadávať potrebné doklady – tabuľky k jednotlivým žiadostiam. Nie je 

možné robiť vyšetrovateľov, či tam žiadateľ dal potrebné materiály alebo nie. Navrhuje dať 

k hodnoteniu ako prílohu žiadosti aj záverečnú správu zúčtovania predchádzajúcej dotácie, 

z dôvodu kontroly naplnenia cieľov, akcií, účelu, ktorý bol deklarovaný v zmluve o dotácií, resp. 

v žiadosti. Bol by to parameter kvality zúčtovania.   

Szabo – pri chýbajúcich dokladoch je potrebná mailová, telefonická podpora, výzva na doloženie 

materiálov v stanovenom termíne.  

Homola – bola urobená dohoda, že chceme podporovať hlavne registrovaných športovcov 

a teda je potrebné predložiť k tomu potrebné tabuľky, resp. hodnoverné dáta. Teda do egrantu 

doplniť excelovskú tabuľku s registrovanými aktívnymi  športovcami.  

Szabo – je potrebné brať do úvahy, ktoré údaje sú podstatné a ktoré nepodstatné. Podľa jeho 

názoru adresa nie je podstatný údaj.   

Hofericová – reagovala na údaje so Slovenského  športového portálu, ktorý aktuálne disponuje 

s nekvalitnými a neaktuálnými  údajmi. V priebehu pár mesiacov by ma byť SŠP prepojený aj 

s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu a na základe aktuálnych údajov by sa mala 

realizovať aj finančná podpora jednotlivých športových zväzov.  

Homola – navrhuje, aby členovia komisie  dostali celé hodnotenie, teda hodnotenie od všetkých 

členov, rovnako ako aj hodnotenie kvality zúčtovania predchádzajúcej dotácie.  Podľa jeho názoru 

by bolo tiež lepšie, keby vzniklo nové VZN, ktoré by sa týkalo len dotácií pre šport.   

 

Výzva 5/2023  Príloha č. 1  

Podpora a rozvoj jednorazových športových aktivít, akcií a podujatí v meste Senec  

– počet podaných 9 žiadostí, v celkovej výške 31 362,00 EUR – vo výzve alokovaných  8 000,00 

EUR 

Pripomienky: 

Homola: Výzva č. 5/2023 sa týka jednorazových akcií. Seniori ako aj Beh Senec, vytvorili žiadosť 

nie  na jednorazové akcie, ale akcie sú rozložené do celého roka. Do budúcna navrhuje vytvoriť 

novú výzvu pre neregistrovaných športovcov.  

Všetci členovia komisie  súhlasili s tým a pri posudzovaní tejto výzvy mali s týmito subjetmi 

problém, lebo neriešili jednorazovú akciu.  

Predseda komisie – prešiel výsledné, navrhnuté sumy, ktoré členovia komisie odsúhlasili 

a prešiel k hlasovaniu an block.  

 

Návrh uznesenia č. 05/2023 

Komisia športu schvaľuje rozdelenie dotácie z rozpočtu mesta Senec na rok 2023 v zmysle 

prílohy č.1  - Výzva 5/2023 Podpora a rozvoj jednorazových športových aktivít, akcií a podujatí v 

meste Senec. 

 

Hlasovanie:  

za: 7 

proti : 

zdržal sa: 1 



 

Výzva 6/2023 Príloha č. 2 

Podpora individuálnych športovcov 

 - počet podaných – 1 žiadosť v celkovej výške 124 000 EUR -  vo výzve alokovaných 12 000 EUR 

 

Pripomienky: 

Bez pripomienok. 

 

Návrh uznesenia č. 06/2023 

Komisia športu schvaľuje rozdelenie dotácie z rozpočtu mesta Senec na rok 2023 v zmysle 

prílohy č.2 – Výzva 06/2023 Podpora individuálnych športovcov  

Hlasovanie:  

za: 7 

proti : 

zdržal sa: 1 

 

Výzva 7/2023 

Podpora športových aktivít, činnosti a telovýchovy registrovaných klubov v zmysle zákona 

č.440/2015 Zákona o športe Z.z. v meste Senec 

- počet podaných – 14 žiadostí, v celkovej výške 296 654 EUR – 153 600 EUR 

 

Pripomienky: 

Mókoš: prešiel všetky žiadosti z pohľadu  kvality podanej žiadosti a predloženia, resp. 

nepredloženia údajov o počte registrovaných  aktívnych členov. Pripravil tabuľku priemernej  

sumy na člena, a to na člena s trvalým bytom v Senci a mimo Senca. Svoje spracované údaje 

predložil členom komisie (viď príloha č. 4). Prešiel všetky kluby so svojim zhodnotením z pohľadu 

prepočítanej sumy dotácie na člena.  

Medveď: konštatoval, že dva futbalové kluby si podali žiadosti o dotáciu, pričom  jeden si musí 

platiť vysoké nájmy na umelú trávu, kosačku a druhý nemusí. 

Mókoš:  predseda komisie informoval, že sú to skreslené informácie a tiež informoval, že MŠK, 

SFZ a Mesto Senec má uzatvorenú zmluvu, kde sú stanovené podmienky, za akých môže MŠK 

využívať ihrisko. Dodal, že aktuálne ide zvýšenie nákladov na energie. 

Szabo:  upresnil ceny a to:  108 EUR + DPH na energie, trávnaté ihriska okrem jedného platia 

nájomné. Jeden mužský zápas stojí len na energiách 1100 EUR. Upozornil, že sa nesporia s Futbal 

Academia, skôr im pomáhajú, dávali im 49 deti na prestup. 

Petrušková: podotkla, že zvýšené náklady na energie a nájomné je  realita viacerých športových 

klubov nielen futbalu. 

Homola: 3 výzvy na šport a som to aj  posudzoval, tak zostali nejaké peniaze, nebudeme brať na 

zreteľ, či takto rozhodneme. 

Gubáni – viceprimátor: vyzval členov komisie, aby nedehonestovali svoju prácu a nastavili 

hranice. Raz či chcete alebo nechcete sa s tým musí seknúť. Je toho názoru, že treba pomôcť 

každému, treba prihliadnuť na tradičné športy ale byť tvrdší pri dodržiavaní pravidiel 

a požiadaviek stanovených vo výzvach.  

Homola:  dal návrh na hlasovanie – rozdeliť celú rezervu všetkým klubom, bez prehliadania, či 

predložili žiadosť kompletnú, resp. nekompletnú – týka sa nekompletných údajov – chýbajúci rok 

narodenia, trvalé bydlisko športovcov, či nedodanie IDFO zo Slovenského športového portálu, 

ktorý v súčasnosti neposkytuje aktuálne dáta o registrovaných športovcov.  

 



Hlasovanie:  

za: 8 

proti : 0 

zdržal sa: 0 

 

Následne prešiel predseda komisie všetky navrhnuté sumy dotácií, ktoré boli členmi 

skonzultované a odsúhlasené. Následne sa pristúpilo  k hlasovaniu an block. 

 

Návrh uznesenia č. 07/2023  

Komisia športu schvaľuje rozdelenie dotácie z rozpočtu mesta Senec na rok 2023 v zmysle prílohy 

č. 3 – Výzva 7/2023 Podpora športových aktivít, činnosti a telovýchovy registrovaných klubov v 

zmysle zákona č.440/2015 Zákona o športe Z.z. v meste Senec 

 

Hlasovanie:  

za: 8 

proti : 0 

zdržal sa: 0 

 

 

4. Rôzne  

Homola: vyzval členov komisie aby sa zamýšľali nad tým čo odznelo dnes na komisii a porozmýšľali 

nad tým ako upraviť budúcoročné výzvy  tak, aby to bolo jednoduchšie, aby bez odovzdaných a 

vyplnených údajov systém nepustil odoslať žiadosť ďalej.   

Gubáni - viceprimátor: dal požiadavku tajomníčke komisie športu zistiť cenovú ponuku na 

zlepšenie egrantu, pri doplnení excelovskej tabuľky, resp. doprogramovania ďalších funkcionalít. 

Medveď:  pripraviť stretnutie športových klubov k budúcoročným výzvam. Cieľom stretnutia 

okrem predstavenia klubov, zistenia ich požiadaviek by bolo aj oboznámenie sa so znením výziev. 

Mókoš:  takéto stretnutie by mohlo byť niekedy v auguste,  

Homola:  pripraviť si  materiál,  čo chceme od športových klubov. Hovorili sme, že každý víkend 

budeme dávať informácie kde a aké aktivity robia, kde a na aký šport sa občan Senca môže ísť 

pozrieť,  

Petrušková: príprava Účelového fondu pre šport – či už máme niečo, na čo budú použité finančné 

prostriedky z tohto fondu  - či budú zahŕňať marketingové nástroje,  nákup športového oblečenia, 

resp. na čo by mali byť použité finančné prostriedky z tohto fondu. 

Mókoš:  informoval, že účelový fond by mal slúžiť na  marketing, prevádzkovo finančné náklady, 

na súťaže, reprezentáciu mesta Senec, bude teda  účelovo viazaný.  

Mókoš: odčlenenie VZN športu od všetkých ostatných dotácií  

Hofericová: podám informáciu o prepojení Slovenského športového portálu s Ministerstvom 

školstva, vedy, výskumu a športu. 

 

5. Záver  

Predseda komisie Tomáš Mókoš poďakoval zúčastneným členom na aktívnu účasť na komisií 

a zasadnutie komisie športu ukončil.  

 

 

 



Prílohy: 

Príloha č. 1 – Výzva 5/2023 Podpora a rozvoj jednorazových športových aktivít, akcií a podujatí v 

meste Senec. 

Príloha č. 2 - Výzva 06/2023 Podpora individuálnych športovcov 

Príloha č. 3 - Výzva 7/2023 Podpora športových aktivít, činnosti a telovýchovy registrovaných 

klubov v zmysle zákona č.440/2015 Zákona o športe Z.z. v meste Senec 

Príloha č. 4 – Výzva 7/2023 – prepočet finančných súm na jedného registrovaného člena 

v členení s trvalým pobytom v Senci a mimo Senca. 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Tomáš Mókoš, v.r. 

Predseda Komisie športu pri MsZ v Senci  

 

 

 

 

Zapísal: 

 Ing. Gabriela Rebrošová – tajomník  

 

 

V Senci, dňa 10.2.2023 


